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Beknopt verslag Taskforce Gedragswetenschappen 17 juli 2020 - 9:30 - 11.00 uur

GotoMeeting

Aanwezig: INSEEENCE,EE,
erslag),

(vervanging Bair) toelichting Monitoring/Evaluatie proces)

Schriftelijke input;

atwezio; AC
Het verslag van het vorige overleg wordt ongewijzigd vastgesteld.

N.a.v. het verslag; eerder is gesproken over de zorg rond privacy betreffende de rol van

Google en Apple bij het gebruik van de app. Dit thema wordt benoemd in de brief van de

minister. Vooralsnog wordt er vanuit gegaan dat er geen persoonsgegevens verwerkt

worden door deze bedrijven. Deze privacy vraag ligt nu bij de AP.

BE is verantwoordelijk voor de adoptie en beproeven van de app. Er is een

monitoringsdocument opgesteld met indicatoren. Nu moet een uitvoeringsmodel
opgesteld gaan worden. Dit is complex door de privacy begrenzingen waardoor erg

weinig gebruiksdata beschikbaar komt. Hierdoor zal met name gebruik gemaakt moeten

worden van enguétes e.d. Dit maakt het lastig om goed te bepalen of de app voldoende

pijdrasgt JERE cht zijn analyse van de onderdelen voor monitoring/evaluatie toe.

Hij zal ook nog overleggen met een epidemioloog die bekend is met de monitoring van

de Duitse app. Volgens de informatie op https://github.com/micb25/dka lijkt de Duitse

app (technisch vergelijkbaar met CoronaMelder) inzicht te geven over de toegevoegde
waarde. Aangezien de app een onderdeel is in het pakket aan maatregelen waarmee een

grote uitbraak van COVID-19 voorkomen moet worden (ook handen wassen, afstand

houden, laten testen) is het voor de meeste onderdelen, zoals nu ook de app, niet direct

te bepalen hoeveel ze als uniek onderdeel toevoegen aan de COVID-19 bestrijding. Deze

bestrijding gebeurt middels een pakket van onderdelen. Voorgesteld wordt om aan te

sluiten bij het RIVM-panel van 35.000 mensen waarin in ¢cohorten de

monitoring/evaluatie van de app mede vormgegeven kan worden.

BE meldt vanuit het voorzitters overleg terug dat er gesproken over de stroomlijning
van de app en de BCO-werkwijze.

Tijdens het overleg met de minister kwam ook het gelijktrekken van BCO en app advies

aan de orde; testen is cruciaal, het BCO en app proces moeten gestroomlijnd worden en

breder testen van mensen kan nodig zijn (ook bij BCO dus niet enkel de ‘nauwe’

contacten, maar alle contacten). Ook wordt onderkend dat de monitoring goed moet

worden opgezet met aandacht voor gedrag en communicatie.

N.a.v. de brief van de minister deze week, waarin het gelopen proces mooi wordt

weergegeven, ontstaat nog onduidelijkheid over de melding van de app; worden de dag
en datum nu wel genoemd? Dit bepaalt mede de timing van de test en de

waarschijnlijkheid dat de testuitslag niet vals negatief zal uitvallen (door te vroeg

testen). Dit zal nog bij het design team worden nagevraagd. (actie ;

De verzamelde input n.a.v. het testen van de app blijkt inmiddels al verwerkt te zijn. Er

is verder geen actie nodig.
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N.a.v. de ingebracht vraag vanliElover tijden genoemd in de app; de app

registreert bluetooth signalen in blokken van 5 minuten. Om een 15 minuten contact

(zoals de BCO-procedure nu is) goed te kunnen scoren wordt door de app in tijdblokken
van 5 minuten een 10 minuten contact geregistreerd als indicatie voor “15 minuten

contact”. De taskforce vindt het belangrijk dat er maar over één tijd gesproken wordt

(duidelijk voor de gebruiker en GGD) en dit is de geldende BCO-richtlijn. Er zal worden

voorgesteld om in de technische toelichting aan te geven waarom de app met 5 minuten

blokken werkt om het nagestreefde doel van registreren van 15 minut ten goed
te kunnen bepalen. Dit wordt terug gemeld aan de app bouwers tactic JAE
Nu er diverse leden op vakantie gaan en het rustiger wordt rond de ontwikkelingen van

de app zal de vergaderfrequentie worden verlaagd naar eens per twee weken.

Tijdens een eerder overleg is er aandacht gevraagd voor betere afstemming rond de

communicatie met VWS. Dit punt blijkt in de praktijk opgelost;Ian
heeft

bijvoorbeeld wanneer nodig contact met de woordvoerders van . De behoefde aan

communicatie ondersteuning blijkt ook erg afhankelijk van de fases van de app

ontwikkeling en bijbehorende media-aandacht.

Gepland volgend overleg is 31-07-2020 9:30 - 11:00

Afmelding 31-7 vanwege vakantie: |EEE


